
Zápis 2024/1 ze zasedání Zastupitelstva obce Sádek
konané dne: 6.3.2024 od 17:30

Přítomni: Karel Brůček - starosta, Jan Stejskal – místostarosta, Radomil Knápek, Tereza Kiliánová,  
Jaroslav Kocna, Petr Prokeš,

Omluveni: Lenka Vobořilová

Zahájení a určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu
Starosta zahájil zasedání v 17:30, konstatoval, že je přítomno 6 zastupitelů, určil zapisovatele a 

ověřovatele zápisu. 

Určení zapisovatele: Lenka Mikešová
Určení ověřovatelů zápisu: Radomil Knápek, Jaroslav Kocna

Program zasedání
Starosta přečetl navržený program zasedání a požádal zastupitele o hlasování.

Program zasedání:
1. Dar Společnosti pro lidi s mentálním postižením
2. Smlouva o likvidaci bioodpadu
3. Kalkulace stočné 2023 – skutečná kalkulace
4. Dotace na výsadbu stromů
5. Různé informace

Návrh usnesení: Zastupitelé schvalují navržený program zasedání.

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti 0 Zdržel se 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno

I. Dar Společnosti pro lidi s mentálním postižením
Jako každý rok požádala uvedená společnost o poskytnutí daru, protože jedním z klientů je i občan 

Sádku.

Návrh usnesení: Zastupitelé schvalují,  na základě žádosti č.j.  SA2023/465, poskytnutí daru  Společnosti 
pro podporu lidí s mentálním postižením, z. s. ve výši 10 000,- Kč.

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti 0 Zdržel se 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

II. Smlouva o likvidaci bioodpadu
Kompostárna  v  Drahlíně  (provozovatel  farma  Koldín)  ukončuje  svůj  provoz,  protože  nedostala  

osvědčení.  Důvodem  jsou  nevyhovující  vzorky  kvůli  nadlimitnímu  obsahu  olova  (vzniklé  historickým 
provozem Kovohutí). Obec není povinna odebírat od občanů bioodpad ze zahrad, ale množstvím bioodpadu 
plní obec parametry třídění. Od roku 2025 je povinností každé obce vytřídit 60% odpadu a to pod pokutou až  
200 000Kč. Domácí kompostování se bohužel do vzorce nezapočítává – zde jde vyhláška sama proti logice  
zákona, kdy hlavním cílem je předejít vzniku odpadů, což by domácí kompostování splňovalo. Obec musí  
obdržet  oficiální  doklad  o  likvidaci/převzetí  bioodpadu.  V  jednání  s  TS  Příbram  je  vznik  „komunitní  
kompostárny“. Není nutné kontrolovat, zda kompost vyhovuje parametrům hnojiva, ale ze zákona je možné  
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jej použít výhradně na úpravu veřejných ploch. Uložení bioodpadu ze zahrad (tráva + větve do průměru 3cm) 
je zpoplatněno 700,-Kč/t, ostatní 2 179,- Kč/t (bez DPH).

Návrh usnesení: Zastupitelé schvalují uzavření smlouvy o zabezpečení sběru, přepravy a odstraňování 
biologicky rozložitelných odpadů se společností Technické služby města Příbrami, 
příspěvková organizace IČ:00068047.

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti 0 Zdržel se 0
Usnesení č. 3 bylo schváleno.

III. Kalkulace stočné 2023 – skutečná kalkulace
Obec jako provozovatel ČOV je povinna zpracovávat kalkulaci stočného podle Ministerstva financí, a  

to plánovanou do 31.12., a skutečnou do 30.4. za minulý rok.

 Návrh usnesení: Zastupitelé berou na vědomí kalkulaci nákladů na provoz ČOV za rok 2023 a potvrzují 
uplatňovanou cenu 30,89 Kč/m3 a plně obnovující cenu na 59,82 Kč/m3 bez DPH.

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti 0 Zdržel se 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

IV. Dotace na výsadbu stromů
V  minulých  letech  proběhlo  ve  spolupráci  s  SDH  Sádek  pokácení  vybraných  starých  stromů  na  

Višňovce a loni byly pokáceny stromy na návsi  Tento rok proběhne výsadba nových stromů. Na návsi 1  
solitérní strom – borovice – výška cca 3,5 - 4m. Na Višňovce 10 různých třešní. Součástí dodávky jsou stromy, 
výsadba, hydrogel, hnojivo, zabezpečení proti okusu atd. Celkové náklady jsou 79 920,- Kč vč. DPH, dotace 
pak ve výši 58 000,-Kč – 

 Návrh usnesení: Zastupitelé schvalují, po přidělení dotace, uzavření smlouvy se Středočeským krajem o 
poskytnutí dotace na projekt „Úprava návsi a prostranství Višňovka – výsadba stromů“ .

Výsledek hlasování: Pro  6 Proti 0 Zdržel se 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

V. Různé informace
a) Zpráva finančního výboru

Zprávu přednesl předseda výboru zastupitel Petr Prokeš.
b) Zpráva kontrolního výboru

Zprávu přednesl předseda výboru zastupitel Radomil Knápek
c) Výsledek kontroly hospodaření

27.2. Proběhl každoroční audit – Kontrola hospodaření obce ze strany Krajského úřadu. Při kontrole 
nebyly shledány žádné chyby a nedostatky.

d) Pozvánka na MDŽ
e) Pozvánka na výstavu železničních modelů

Starosta pozval na výstavu železničních modelů, kterou pořádá obec 10.-12. května 
f) Informace – výpočet poplatku za odpad
g) Informace – obnovení střeleb Jince

Zasedání bylo ukončeno v 18:00 hodin.
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Seznam přijatých usnesení:
1. Zastupitelé schvalují navržený a doplněný program zasedání.
2. Zastupitelé schvalují, na základě žádosti č.j. SA2023/465, poskytnutí daru Společnosti pro podporu lidí  

s mentálním postižením, z. s. ve výši 10 000,- Kč.
3. Zastupitelé  schvalují  uzavření  smlouvy  o  zabezpečení  sběru,  přepravy  a  odstraňování  biologicky 

rozložitelných  odpadů  se  společností  Technické  služby  města  Příbrami,  příspěvková  organizace 
IČ:00068047.

4. Zastupitelé berou na vědomí kalkulaci nákladů na provoz ČOV za rok 2023 a potvrzují uplatňovanou  
cenu 30,89 Kč/m3 a plně obnovující cenu na 59,82 Kč/m3 bez DPH.

5. Zastupitelé schvalují,  po přidělení dotace, uzavření  smlouvy se Středočeským krajem o poskytnutí 
dotace na projekt „Úprava návsi a prostranství Višňovka – výsadba stromů“.

Informace, o kterých se nehlasovalo, berou zastupitelé na vědomí.

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina zastupitelů
2) Návrh smlouvy - Bioodpad
3) Kalkulace stočné za rok 2023
4) Zpráva finančního výboru
5) Zpráva kontrolního výboru

Zápis byl vyhotoven dne: 13.3.2024

Zapisovatel:   ………………………………………………

Ověřovatelé:  ……………………………………………… ………………………………………………

Místostarosta: ……………………………………………… Starosta: …………………………………………….. 

3/3


